
Roses fa tr�mits per acabar els trams a mig fer del pla de

Barris pendent de f inan�ament

Est� reduint par tides per aconseguir els prop de 400.000 Û que val

l'actuaci� i espera ajudes de l'administraci�

Una de les zones del projecte del Pla de Barris on ja

s«ha intervingut.

ROSES | G.T.

L'Ajuntament de Roses va aprovar ahir def initivament el projecte de

reurbanitzaci� de l'�mbit del cas antic dels carrers Sant Isidre,

Sant Pere Alt, Sant Pere Baix i Joan Badosa. Es tracta dels carrers

que no es van incloure del tot dins del projecte del Pla de Barris

quan es va delimitar la zona i ha provocat que alguns dels trams

hagin quedat a mig fer. El consistori ha fet un tr�mit m�s de

l'actuaci� iniciada aquest estiu a l'espera d'aconseguir tot el

f inan�ament necessari per emprendre la reforma. De moment, compten amb una subvenci� del Puosc que van

recuperar de 100.000 euros i estan redu�nt diverses par tides del pla per a poder-hi fer front. La regidora

d'Urbanisme, S�lvia Ripoll (CiU), assegura que s'estan acostant a la xifra dels prop de 400.000 euros que val la

millora i que segueixen pendents d'aconseguir ajuts de l'administraci�.

"Hem redu�t par tides com ara el cablejat de f ibra �ptica o d'unes plaques fotovoltaiques. La intenci� �s poder

aplicar aquest diners per a fer aquests carrers", explica la regidora. I �s que el consistori est� decidit a impulsar

aquesta actuaci� perqu� considera que quan es va dissenyar la zona delimitada per a millorar la zona dins la

convocat�ria del Pla de Barris i es van acotar els carrers, alguns d'ells van quedar a mitges. De fet, malgrat que

la Generalitat va deixar de fer apor tacions durant aquest any pels plans de Barris, des de l'equip de govern ja

van anunciar que tenien capacitat f inancera per a assumir-ho i que se seguirien endavant tot i que s'alentirien.

Aprof itar l'actuaci�

Per aix�, volien aprof itar que s'estava actuant a la zona per a fer la reforma completa. I �s que, segons Ripoll, un

cop s'aixequen els carrers no t� sentit deixar-ho penjat. L'actuaci� no nom�s implica millorar-ne la pavimentaci�

sin� tamb� el soterrament de serveis i, si no es fa ara, s'hi hauria de tornar a intervenir. Es tracta de quatre

carrers situats al centre hist�ric del municipi.

La regidora de l'�rea diu que estan aprop d'assolir la xifra per� que segueixen treballant per a poder-ho fer el

m�s aviat possible. A l'estiu ja van anunciar que havien aconseguit recuperar una subvenci� del Pla ònic d'Obres

i Serveis, valorada en 100.000 euros i que estaven treballant per aconseguir la resta. L'equip de govern no veu b�

que un tram estigui millorat i l'altre no i, per aix�, segueixen els tr�mits i el plenari en va fer ahir la aprovaci�

def initiva.
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